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内容概要

　　《新理念英语阅读》是上海外语教育出版社引进改编的一本内容丰富、图文并茂、分级清晰、训
练目的明确的英语读物。
本套书有以下特点：
　　内容丰富：既有青少年感兴趣和热衷的侦探、科幻、探险等读物，又有包罗万象的科普类读物，
有效兼顾文学性和科普性，是趣味性与知识性、想象与真实的完美结合。

　　练习精炼：每个故事后都提供配套练习，与中考阅读类题型接轨，是备战中考不可或缺的材料。

　　图画精美：色彩丰富、极具趣味性的插图、照片和漫画在辅助读者阅读的同时，也让读者尽情享
受前所未有的视觉盛宴。

　　音频支持：全套读物提供语音纯正、绘声绘色、音效逼真的录音，学生可根据需要在读前或读后
训练自己的听力。
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章节摘录

　　"In fact，" the ranger continued， "we have found fossilsup here of large and small dinosaurs."　　dJordan
and Kaitlyn stepped closer to listen."Not all fossils are of animals，" the ranger said."There are sea shell and plant
fossils up here， too.""But fossils are usually hard to find.Theres too much dirt to search through.When most
plants and animals die， they break downand become part of the soil.""We should go， Jordan，" Kaitlyn
said.Jordan nodded， and he and Kaitlyn ran to catch upwith their families.
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